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Protokół nr LXI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 marca 2023 r. 

LXI sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta  

i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Kierownik MGOPS w Morawicy Pani Justyna Cesarz-Soja, 

mieszkaniec Morawicy Pan Dariusz Sadowski. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
3. Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na sesji Rady Miejskiej w Morawicy : 

a) w dniu 22 lutego 2023 r.; 

b) w dniu 15 marca 2023 r. 

4. Sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy za 2022 rok, w tym z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i ich 

potrzeb oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Morawica na lata 2021-2024. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2023 rok. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą  

„Samorządowe Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne w Brudzowie”, w strukturach 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024  

i 2025. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej (Dębska Wola). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej (Bilcza). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka oznaczonej działką nr 374/5. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka oznaczonej działką nr 423/3. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica służebnościami przesyłu oraz 

służebnościami gruntowymi.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nida. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu 

kąpielowego na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2023. 

17. Sprawy różne: 
a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 
b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

18. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LXI sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

Nieobecni: 
1. Damian Woźniak 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

nowego punktu (jako punkt 16 porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, użyczenie lub najem 

nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, stanowiącej część działki nr 343/24, 

zabudowanej budynkiem oficyny dworskiej. Wniosek został przedstawiony na posiedzeniu 

komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu (jako punkt 

16 porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, użyczenie lub najem nieruchomości gruntowej 

położonej w Morawicy, stanowiącej część działki nr 343/24, zabudowanej budynkiem 

oficyny dworskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, w celu zapoznania i wniesienia 

poprawek. Nie było uwag.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy : 

 

a) w dniu 22 lutego 2023 r. – Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki odczytał treść 

sprawozdania (sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

b) w dniu 15 marca 2023 r. – Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki odczytał treść 

sprawozdania (sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
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Ad. 4 
Sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy za 

2022 rok, w tym z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i ich potrzeb oraz z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie dla Gminy Morawica na lata 2021-2024. Przewodniczący Rady poinformował, że 

na posiedzeniu komisji Pani Kierownik MGOPS w Morawicy szeroko przedstawiła 

sprawozdanie. Nie było pytań. Ponadto sprawozdanie nie podlega głosowaniu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady oddał głos Zastępcy Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza – chcielibyśmy wnieść autopoprawkę do projektu uchwały, o której 

mówiliśmy na posiedzeniu komisji. Przedstawił wyjaśnienie do wprowadzonej autopoprawki 

w uchwale WPF i uchwale budżetowej na sesję w dniu 30 marca 2023 r. 

Zgłaszam autopoprawkę do projektów uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027 oraz zmian budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 rok. 

W związku z przekazaniem przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki w dniu 24.03.2023 r.  

(tj. po sporządzeniu i przekazaniu do Radnych Miasta i Gminy Morawica materiałów na 

sesję) kwoty 7.140,00 zł środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę 

dodatków do innych źródeł ciepła dokonano autopoprawki zwiększając o podaną kwotę 

dochody budżetu w dz. 853, rozdz. 85395 § 2180 oraz wydatki w tym samym dziale  

i rozdziale, w podziale na § 3110 – 7.000,00 zł, § 4300 – 140,00 zł. O kwotę 7.140,00 zł 

zostały zwiększone dochody i wydatki w Wieloletniej Prognozie Finansowej roku 2023.  

Zmiana podyktowana była koniecznością terminowej wypłaty przedmiotowych dodatków dla 

mieszkańców przez MGOPS, a możliwość wprowadzenia zmian do planu w tym zakresie 

posiada Rada Miejska. Proszę o podjęcie przedstawionych projektów uchwał  

z uwzględnieniem wniesionej autopoprawki.  

 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/576/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok, z uwzględnieniem autopoprawki. 

 

Głos w tej sprawie zabrali: 
- Radna Alicja Jamorska-Kurek – jednym z zadań jest dotacja dla klubu sportowego Moravia, 

w wysokości 70 tys. zł. W ramach dotacji klub chce przeprowadzić treningi bramkarskie dla  

8 bramkarzy z różnych grup wiekowych, treningi morytoryczne dla 25 zawodników, stałą 

opiekę fizjoterapeutyczną dla 25 zawodników, basen dla 25 zawodników, dyżury 

konsultacyjne dla wszystkich zawodników, z zakresu fizjoterapii. Wniosek wpłynął 

27.01.2023 r., jego realizacja miała rozpocząć się 01.03.2023 r. Pod koniec grudnia Rada 

uchwaliła budżet i w tej uchwale znalazło się dofinansowanie dla klubu Moravia w wysokości 

600 tys. zł. Sąsiadujące z Moravią samorządy przekazują na klubu sportowe znacznie 

mniejsze kwoty : Nowiny – 450 tys. zł, Chmielnik – 200 tys. zł, Górno – 265 tys. zł, 

Daleszyce – 215 tys. zł. Klub Moravia otrzymuje darowizny na swą działalność na podstawie 

umów sponsorskich, od co najmniej 3 sponsorów. Dzieci i młodzież opłacają składki 

członkowskie. Jako stowarzyszenie klub może pozyskiwać środki od innych donatorów. 

Jestem za rozwojem sportu ale nie w takiej formie. Jest wiele innych dyscyplin sportowych, 

które rozwijają dzieci i młodzież i zainteresowania dorosłych, a nie są tak kosztowne i nie 

obciążają budżetu gminy, np. klub sportowy karate, klub pływacki Koral-Morawica. Skoro 

klub stawia sobie ambitne cele, które pociągają koszty niech szuka innych źródeł 

dofinansowania. Potrzeby mieszkańców naszej gminy są bardzo duże. Nie ma w naszej 

gminie miejscowości, która ma zaspokojone wszystkie potrzeby inwestycyjne. Brakuje dróg, 

w tym projektów na drogi, brakuje oświetlenia. Jestem ostrożna w przekazywaniu „lekką 

ręką” kolejnych środków dla klubu sportowego Moravia.  

- Radny Robert Żołądek – w sprawie zmian w budżecie i dotacji dla klubu sportowego 

Moravia, w wysokości 70 tys. zł – Gmina Nowiny wybuduje dwa boiska ze sztuczną 

nawierzchnią w ramach projektu, inwestycja opiewa na kwotę prawie 7 mln zł, z czego ponad 

4 mln zł będzie dofinansowane z ministerstwa sportu. Na działalność klubu sportowego 

Moravia wydajemy ogromne pieniądze – dotacja celowa  w wysokości 600 tys. zł. Sprawę 

klubu, piłki i sportu poruszam od 2013 r. Jestem za rozwojem sportu, piłki nożnej i tego 

klubu. Przy okazji pytam – Co dalej z rozbudową ośrodka sportowego przy stadionie 

Moravia? Co z budową pełnowymiarowego, trawiastego boiska? Co z budową 

pełnowymiarowego boiska ze sztuczną nawierzchnią? Co dalej z przebudową zaplecza 

budynku sportowego przy stadionie? Ciężko mi uwierzyć, że planując wydatki na rok 2023, 

klub, a dokładnie jego zarząd zapomniał o szkoleniu bramkarzy – prosząc na ten cel o kolejną 

dotację w wysokości 70 tys. zł. Klub otrzymuje chyba jedną z największych dotacji. Ilu 

zawodników z naszych mieszkańców, gra w pierwszym składzie klubu Moravia? Czy nie 

powinniśmy za te pieniądze, które przekazujemy na rzecz klubu – stawiać na rozwój naszych 

zawodników, z naszej gminy, a przynajmniej żeby stanowili przeważającą część w zespole. 

Ubolewam, że nie ma tutaj zarządu klubu, który wnioskuje o tą dotację.  

- Radny Bartosz Kruk – nie jestem przeciwko klubowi. Sam sposób przebudowania naszego 

budżetu. Ostatnio mieliśmy spotkanie radnych, gdzie nie mogliśmy przeforsować                        
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12-15 tys. zł zwiększenia budżetu na oświetlenie w naszej gminie, gdzie to też służy 

mieszkańcom. Moja inwestycja w Morawicy jest stworzona z funduszu sołeckiego – dwie 

lampy zostały wybudowane z funduszu sołeckiego. W budżecie w sprawie oświetlenia, też 

zrezygnowałem z części pieniędzy, aby inni radni w swoich miejscowościach mogli 

dokończyć lub zrobić inwestycje oświetleniowe. Pozostanie inwestycja bez 3-4 lamp  

o wartości 14 tys. zł. Mogłaby być inwestycja skończona – nie ma w tym budżecie na to 

środków. Tutaj znajdujemy naprawdę duże środki na takie cele, jak już było wspominane na 

komisjach.  

Nie było innych uwag. 
  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Ryszard Znój 

PRZECIW (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/577/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 rok 

została podjęta. Za głosowało 9 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą 

„Samorządowe Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne w Brudzowie”, w strukturach Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach i omówiony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą 

„Samorządowe Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne w Brudzowie”, w strukturach Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/578/23 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą „Samorządowe 

Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne w Brudzowie”, w strukturach Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

posiedzeniu komisji i omówiony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/579/23 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025 została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

(Dębska Wola). Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni omówili na 

ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica z 

przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

(Dębska Wola). 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/580/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica z przeznaczeniem 

na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej (Dębska Wola) 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

(Bilcza). Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i omówiony na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

(Bilcza). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/581/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

(Bilcza) została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 374/5. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
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uchwały został przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji i omówiony. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 374/5. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/582/23 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 374/5 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 423/3. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały radni omówili na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 423/3. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/583/23 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właściciela, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka oznaczonej działką nr 423/3 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 
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w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2023 r. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni omówili na ostatnim 

posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2023 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/584/23 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2023 r. 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica służebnościami przesyłu oraz 

służebnościami gruntowymi. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i omówiony przez nich na posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica służebnościami przesyłu oraz 

służebnościami gruntowymi. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Leszek Cygan 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/585/23 w sprawie ustalenia zasad obciążania nieruchomości stanowiących 

własność Miasta i Gminy Morawica służebnościami przesyłu oraz służebnościami 

gruntowymi została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nida. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniu komisji i omówiony przez nich. Nie było pytań 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nida. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/586/23 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nida została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt został wprowadzony wnioskiem 

formalnym. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w dzierżawę, użyczenie lub najem nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, 

stanowiącej część działki nr 343/24, zabudowanej budynkiem oficyny dworskiej. Nie było 

pytań. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 

użyczenie lub najem nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, stanowiącej część 

działki nr 343/24, zabudowanej budynkiem oficyny dworskiej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/587/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, użyczenie lub 

najem nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, stanowiącej część działki nr 343/24, 

zabudowanej budynkiem oficyny dworskiej została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2023. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały radni omówili na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała Nr LXI/588/23 w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 

terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2023 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Sprawy różne: 

 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

 

- Pan Dariusz Sadowski – mieszkaniec Morawicy – przedstawił problem związany  

z działalnością ośrodka terapii uzależnień, który działa w dwóch budynkach na ulicy 

Bukowej. Jest to działalność bardzo uciążliwa. Okolica ta jest przeznaczona na budownictwo 

jednorodzinne. W obu budynkach odbywa się w 100% działalność gospodarcza – działalność 

usługowa. Jeden z budynków powstał z dużym naruszeniem prawa budowlanego. W tym 

momencie chodzi mi o niezgodność z planem zagospodarowania przestrzennego. Jest, to 

okolica w której powinna być zabudowa jednorodzinna. Działalność usługowa może być 

prowadzona dodatkowa, do 30% użyteczności danego obiektu i nie zakłóca funkcji 

mieszkalnych. Te funkcje są zakłócone. W każdym z tych budynków przebywa 10-15 osób. 

Niezwykła rotacja, duże natężanie ruchu samochodowego. Z inicjatywy okolicznych 
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mieszkańców powstała petycja. Na ręce Pana Burmistrza i Pana Przewodniczącego Rady 

składam pisma w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady – powyższe pisma zostaną radnym przekazane drogą mailową.  

- Radny Robert Żołądek – znam tą sprawę, sygnalizowałem o niej w ubiegłym roku na jednej 

komisji. Podkreślałem o dużej uciążliwości tej inwestycji. Ta sprawa nie była przez nas dalej 

poruszana. Nie wyobrażam sobie, aby ten ośrodek dalej funkcjonował na tym osiedlu i nie 

wyobrażają sobie tego mieszkańcy tego osiedla. Proszę o zajęcie się tą sprawą jak najszybciej, 

aby tę sprawę przeanalizować i zwracam się do radnych o zaangażowanie i chęć współpracy, 

w celu rozwiązania tego poważnego problemu.   

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – otrzymanie sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok, sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego Samorządowego Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy 

za 2022 rok, informacje o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok 

– otrzymacie je Państwo drogą mailową. 

 

Ad. 19 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady złożył życzenia świąteczne oraz podziękował wszystkim za udział  

w posiedzeniu i zakończył obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

  

  


